
PROTOKOL Nr 36
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo si~ w dniu 5 grudnia 2012 roku

RADA MIASTA MARKI
AI. J. Plls Ud5klego 95
0 6 - 2 7 0 MARK'

tel. (0 - 22) 7 81 -1 0-03
F~x 7 81-13-78

IDOJ. Mazowieckie

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Dofinansowanie dla organizacji w tym organizacji pozytku publicznego w zakresie

realizacji zadan gminy w roku 2011 - analiza i ocena (sprawozdanie z prac komisji
c.d.).

5. Realizacja uchwaly 0 utrzymaniu czystosci i porzadku w gminie Marki w roku 2011
- analiza i ocena.

6. Analiza skarg (Pani Alicji Piekart, Pani Marzeny Szarek, Pana Olgierda
Generowicza).

7. Analiza Budzetu na rok 2013.
8. Propozycje do planu pracy komisji na 2013 rok.
9. Sprawy rozne.

1O. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvj~cie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Przewodniczacy Komisji zglosil wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad nastepujacych pkt. 4, 6,
7 i 8.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie zgloszonego wniosku.

' 0

Glosowanie:
za- 5
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0

Wniosek zostal przyjety,

Pkt. 4. Realizacja uchwaly 0 utrzvmaniu czvstosci i porzadku w gminie Marki w roku
2011- analiza i ocena.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz uchwala 0 utrzymaniu czystosci
i porzadku w gminie Marki w roku 2011 naklada na gmine pewne obowiazki m.in. dot.
utrzymania czystosci i porzadku na terenach publicznych.

Nastepnie glos zabral Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska,
kt6ry w spos6b syntetyczny przedstawil analize realizacji uchwaly 0 utrzymaniu czystosci
i porzadku w gminie Marki w roku 2011.
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W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Pawel Pniewski, Burmistrz Janusz Werczynski,
Mieszkaniec Marek Pan marek Zielinski, radny Radoslaw Dec, Pan Hubert Komorowski
Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska,

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot.; posiadania zwierzat hodowlanych, zwiekszenia
liczby pojemnik6w na smieci na terenie miasta; koszty zbi6rki odpad6w
wielkogabarytowych; utrzymanie czystosci i porzadku w Markach.

Pkt. 5. Sprawy rozne.

Radny Radoslaw Dec zwr6cil si~ do Pana Huberta Komorowskiego 0 sprawdzenie czy
dotarlo do Wydzialu Ochrony Srodowiska pismo z dnia 24 sierpnia 2012 roku od
mieszkancow ul. Grunwaldzkiej i Ok6lnej w Markach, gdzie osoba kontaktowa byl Pan
Kulesza; pismo dot. zbi6rki "urobku po kanalizacyjnego" na roku ul. Ok6lnej i Grunwaldzkiej
w Markach oraz kruszarki; pismo dot. zaklucania ciszy nocnej; radny Radoslaw Dec zwr6cil
sie do Pana Naczelnika 0 inforrnacje w niniejszej sprawie na najblizszym posiedzeniu
Komisji Zdrowia.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, iz kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej
odbedzie sie 14 grudnia 2012 roku 0 godzinie 14°°.

Pkt. 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1iO Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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